
ОДГОВОР УЧЕНИЧКОМ ПАРЛАМЕНТУ 

Разматрајући Вашу молбу од  8.10.2014. године овим путем Вас обавештавам о мојим одлукама. 

1.Распоред часова нисмо у могућности да мењамо јер доста наставника путује и ради у више 

школа па је то за сада немогуће.Уколико би нешто успели да променимо Ви би имали у једном 

дану комбинацију, на пример математика ,биологија,хемија...или математика физика,географија. 

Мној савет је да редовно учите,да пажљиво пратите предавања,да активно учествујете у раду и 

резултати неће изостати. 

2.Слажем се са предлогом да ученици 7.и 8.разреда буду дежурни у кухињи,а да ученици 5.и 

6.разреда дежурају у ходнику.Такође се слажем да у току седмице ,када се сервира пица и 

потребан је кечап  ,два ученика дежурају,с  тим што ученик који помаже(помоћни дежурни) по 

завршетку великог одмора одлази на часове. 

3.Планирамо да у некој будућности( када будемо имали новца) направимо надстрешницу од које 

ћете се сакрити од кише. 

 У случају кише можете се сакрити под стреху од школе или испред трпезарије код цркве.Што се 

тиче употребе тоалета смтрам да до 14:10,када се завршава седми час ,може да се оде у школски 

тоалет и да у наредних  тридесетак минута може да се сачека док аутобус не дође.Значи своје 

физиолошке потребе треба мало контролисати. 

4.Тоалети у свлачионицама се неће откњучавати јер су тоалети у хали увек откључани.Сала и 

свлачионице ће се редовније чистити у наредном периоду.Када почне грејна сезона и хала ће се 

грејати онолико колико систем за грејање буде у могућности да загреје толики простор. 

Поштовани,веома ми је драго што сте изашли са овим предлозима.Од Вас очекујем и даље да се 

обратите са идејама које ћемо увек радо размотрити.Неке предлоге на жалост нисмо у 

могућности да реализујемо,али неке јесмо. 

Желим Вам пуно успеха у школи и надам се и даље доброј сарадњи. 

Директор школе 

Зоран Пантовић 

 


